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ČETRTNA SKUPNOST RUDNIK 
Pot k ribniku 20, 1000 Ljubljana 
Tel.: 428 03 45, faks: 427 33 07 
E-mail: mol.rudnik@siol.net

 
 
Številka:900-71/2008-2-15204 
V Ljubljani, dne 20.11.2008 
 
 

ZAPISNIK 
 
10. redne seje Sveta ČS Rudnik, Mestne občine Ljubljana,  ki je bila v sredo  19. 11. 2008 ob 17. uri  
v prostorih Službe za lokalno samoupravo, MU, MOL, Pot k ribniku 20 v  Ljubljani. 
 
10. redno sejo  Sveta Četrtne skupnosti Rudnik je na podlagi 58. člena Statuta Mestne občine 
Ljubljana,  sklical in vodil Robert Okorn, predsednik Četrtne skupnosti Rudnik,  Mestne občine  
Ljubljana. 
 
Na začetku je predsedujoči pozdravil prisotne in ugotovil, da je od 15 članov  sveta na seji navzočih 9 
članov, kar pomeni, da je bil svet sklepčen in je lahko pričel  z delom. 
 
NAVZOČI  ČLANI SVETA:  Katarina Juvanc Šinkovec, Hermina Kastelic, Branko Nose, Robert Okorn, 
Vojko Perhavec, Metodij Rigler, Tomaž Škorjanc, mag. Andreja Troppan, Gregor Verbinc, Marjan-
Jernej Virant,  Andreja Vrtačnik-Kremžar. 
 
ODSOTNI  ČLANI SVETA: Jože Kernc, Klemen Pirc, Gorazd Učakar,  Jože Zrnec 
 
OSTALI  NAVZOČI: Helena Židanek  - svetovalka III, SLS, MU, MOL 
 
 
Predsedujoči je prebral  DNEVNI RED, kot so ga člani sveta prejeli s sklicem seje : 

1.) Pregled in potrditev zapisnika 9. redne seje 
2.) Poročilo o aktivnostih ČS Rudnik    
3.) Kadrovske zadeve 
4.) Finančne zadeve 
5.) Vprašanja, pobude in predlogi članov Sveta Četrtne skupnosti Rudnik 
 
Ker dodatnih predlogov za dopolnitev oz. spremembo dnevnega reda ni bilo, je dal predsedujoči na 
glasovanje predlagani dnevni red. 

 
Navzočih je bilo 9 članov sveta. Opredeljenih je bilo 9 članov sveta.  
ZA: 9   PROTI:/ 
Dnevni red je bil  sprejet. 
 
Po glasovanju se je seji pridružil še Gregor Verbinc. 
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AD 1 
PREGLED IN POTRDITEV ZAPISNIKA  9. REDNE SEJE ČS RUDNIK, MOL 

 
Člani sveta so gradivo prejeli s sklicem seje.  
 
Predsedujoči je dal v razpravo zapisnik 9. redne seje. Člani  sveta niso imeli pripomb oz. dopolnitev.  
 
Predsedujoči je dal na glasovanje  PREDLOG SKLEPA ŠT. 1/10: 
Zapisnik 9. redne seje Sveta ČS Rudnik  se sprejme.  
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 1/10 je bil sprejet. 
 
Po glasovanju se je seji pridružil Andrej Vojko Perhavec. 
 
 

AD 2 
POROČILO O AKTIVNOSTIH ČS RUDNIK 

 
Predsednik Sveta ČS Rudnik je podal poročilo o naslednjih zadevah: 
• o sestanku v zvezi s težavami pri izgradnji komunalne infrastrukture na Dolinškovi ulici z dne 

5.11.08; 
• težavah s sosesko Knezov štradon (Jurčkove vile)-ograja; 
• o sestanku četrtnih skupnosti z (pod)županom MOL dne 6.11.2008 na katerem je bil predstavljen 

Oddelek za kulturo, MOL,  kulturni projekti MOL ter aktualne zadeve;  
• člane sveta je seznanil z možnostjo tiskovne konference v okviru redne tiskovne konference z 

županom (za ČS Rudnik je tiskovna konferenca planirana dne 25.11.2008); 
• da je izšla je 3. številka Rudniške Četrtinke, ki so jo člani sveta prejeli pred sejo; 
• da je prišel odgovor Oddelka za predšolsko vzgojo in izobraževanje MU MOL  v zvezi s šolsko 

problematiko; 
• da sta na ČS Rudnik prispela dva predloga za hitrostne ovire (pri NK Krim - Pot k ribniku ter 

Mihovem štradonu); 
• da je na sedežu ČS Rudnik potekal sestanek s krajanom Jernejem Strletom o aktualni problematiki 

južno od obvoznice, ki sta se ga udeležila predsednik sveta Robert Okorn ter član sveta Marjan 
Virant; 

•  da se je pred samo sejo predsednik sveta sestal s člani c.i. proti izgradnji AC priključka do Rakove 
Jelše. 

 
Katarina Juvanc Šinkovec  je  na kratko povzela vsebino sestanka dne 10.11.2008 s predstavnikom 
Zavoda za ohranitev Ljubljanskega barje (ZOLB) in ostalimi sodelujočimi v zvezi s prireditvijo 
tekmovanja koscev in grabljic naslednjo leto. 
 
 
Prisotni člani Sveta ČS Rudnik niso imeli pripomb na poročilo. 

 
 

AD 3 
KADROVSKE ZADEVE 

 
Predsedujoči je prisotne seznanil z odstopno izjavo člana Sveta ČS Rudnik, Gorazda Učakarja. V 
zvezi s tem se je že sestala Komisija za mandatna vprašanja, ki svetu predlaga ugotovitveni sklep o 
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prenehanju mandata člana sveta ter razrešitev za mesta predsednika Odbora za urbanizem, 
gospodarske dejavnosti, promet in varstvo okolja. 
V nadaljevanju je potekala razprava v zvezi s kandidati za novega predsednika odbora.  
Po razpravi, v kateri je bilo ugotovljeno, da ni kandidatov za mesto predsednika Odbora za urbanizem, 
gospodarske dejavnosti, promet in varstvo okolja, je dal predsedujoči na glasovanje  
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 2/10: 
Na podlagi odstopne izjave člana Sveta Četrtne skupnosti Rudnik  g. Gorazda Učakarja, z dne 
14.11.2008  in v skladu s 37. a členom Zakona o lokalni samoupravi, Svet ČS Rudnik,  
ugotavlja, da je članu sveta g. Gorazdu Učakarju prenehal mandat.  
Izjava se posreduje  Mestni volilni komisiji, MOL, da določi za člana Sveta ČS Rudnik  
naslednjega kandidata z istoimenske liste. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 2/10 je bil sprejet. 
 
 
in PREDLOG SKLEPA ŠT. 3/10: 
Gorazda Učakarja se razreši s funkcije predsednika  Odbora za urbanizem, gospodarske javne 
službe, promet in varstvo okolja pri Svetu ČS Rudnik. 
 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 

 
Sklep št. 3/10 je bil sprejet. 
 
 
V nadaljevanju je potekala razprava v zvezi z razrešitvijo Gorazda Učakarja s funkcije podpredsednika 
Sveta ČS Rudnik.  
Predsednik sveta je v skladu z 58. členom Statuta MOL, predlagal, da se za podpredsednico sveta 
imenuje Katarino Juvanc Šinkovec ter dal na glasovanje   
 
PREDLOG SKLEPA ŠT. 4/10: 
Gorazda Učakarja se razreši s funkcije podpredsednika Sveta ČS Rudnik. 
Za novega podpredsednika oz. podpredsednico Sveta ČS Rudnik se imenuje Katarino Juvanc 
Šinkovec. 

 
Navzočih je bilo 11 članov sveta. Opredeljenih je bilo 11 članov sveta.  
ZA: 11 članov     PROTI:/ 

 
Sklep št. 4/10 je bil sprejet. 

 
Po glasovanju je sejo sveta zapustila Andreja Vrtačnik-Kremžar. 

 
 

AD 4 
FINANČNE ZADEVE 

 
Predsedujoči je člane sveta seznanil, da je neporabljenih ostalo še cca 1.900 evrov na podkontu Drugi 
operativni odhodki ter cca 1.300 evrov na podkontu Prejemki zunanjih sodelavcev. 
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Kot predloge za porabo preostalih finančnih sredstev je izpostavil stroške za plačilo fotografu za 
fotografiranje prireditve Srečanja krajanov ter za glasilo Rudniška četrtinka, stroške za popravilo 
fotoaparata, nakup nove SD kartice (stara kartica pokvarjena) ter dodatna sredstva za zaključno 
večerjo. Nato je pozval prisotne da podajo svoje predloge.  
V razpravi so se prisotni člani sveta dogovorili, da vsak član sveta pripravi svoje predloge ter jih pošlje 
najkasneje do konca tedna na  sedež četrtne skupnosti. Na podlagi predlogov se bodo oblikovali 
sklepi, ki bodo  potrjeni na 4. korespondenčni seji.  
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 5/10: 
Svet ČS Rudnik namenja finančna sredstva v višini 70,00 evrov za popravilo fotoaparata ter 
nakup pripomočkov za fotoaparat ter 150,00 evrov za stroške fotografiranja za prireditev in 
glasilo.  
 
Navzočih je bilo 10 članov sveta. Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 

 
Sklep št. 5/10 je bil sprejet. 

 
 
 

AD 5 
VPRAŠANJA, POBUDE IN PREDLOGI ČLANOV SVETA ČETRTNE SKUPNOSTI RUDNIK 

 
 
A.) Do seje je prispel predlog Katarine Juvanc Šinkovec za podporo Namiznoteniškemu klubu Olimpija 
v prizadevanjih za ohranitev dosedanjega statusa namiznega tenisa v Mestni občini Ljubljana.  
Predlagateljica je svoj predlog še dodatno obrazložila. 
 
Po razpravi je dal predsedujoči na glasovanje PREDLOG SKLEPA ŠT. 6/10: 
Svet ČS Rudnik podpira Namiznoteniški klub Olimpija v prizadevanjih za ohranitev 
dosedanjega statusa namiznega tenisa v Mestni občini Ljubljana.  
Navzočih je bilo 10 članov sveta. Opredeljenih je bilo 10 članov sveta.  
ZA: 10 članov     PROTI:/ 
 
Sklep št. 6/10 je bil sprejet. 
 
B.) Predsedujoči je podal informacijo, ki jo je za svet poslal član sveta Jože Kernc. 

C.) Predsedujoči je člane sveta seznanil s priročnikom za urejanje območij vrtičkov v MOL. Prisotni so 
se dogovorili, da priročnik, ki bo poslan po e-poti pregledajo ter pošljejo  pripombe na sedež ČS 
Rudnik.  

D.) Člani sveta so se dogovorili, da bo zadnja seja sveta 10. ali 11. decembra 2008. 

E.) Gregor Verbinc je podal informacijo o odstrelu divjih prašičev na Golovcu, ki se bo vršil s strani LD 
Rakovnik.  

 
S tem je bil dnevni red izčrpan, predsedujoči pa je sejo zaključil ob 18.45. uri.  
 
 
Zapisala: 
Helena Židanek              Predsednik Sveta ČS Rudnik  
                  Mestne občine Ljubljana 
            Robert Okorn 
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